
Nyländska Nationen vid Åbo Akademi r.f. Protokoll

Revisionsmöte

Nationsmöte 1

När: 29.2.2024 kl.18

Var: ASA A120 stora auditoriet, Fänriksgatan 3, 20500 Åbo

Närvarande: Linnéa Henriksson, Sara Palmgren, Patricia Ståhlberg, Julia Berlin, Eden

Wessman, Ronja Fast, Oliver Söderström, Jacob Österman, Linn Hyttinen, Ida Puskala, Ines

Latvala, Emilie Jäntti, Felix Räykkylä, Alexander Blomqvist, Carina Horsma, Rasmus

Österlund, Linda-Maria Frantz, Rebecca Bergholm, Harri Valo, Elin Eklöf

Ärenden:

1. Mötets öppnande

Mötet öppnades klockan 18.10.

2. Konstaterande av mötets stadgeenlighet och beslutsförhet

Kallelse till föreningsmöte utfärdas senast sju dagar före mötet till föreningens

medlemmar genom ett kallelsebrev per e-post. (Stadgar för Nyländska Nationen vid Åbo

Akademi r.f. §15)

Ronja Fast konstaterade att kallelsen till mötet skickades iväg i tid. Mötet konstaterades

vara stadgeenligt sammankallat och beslutsfört.



3. Val av ordförande för mötet

På förslag av Ida Puskala valdes Ronja Fast som ordförande för mötet.

4. Val av sekreterare för mötet

På förslag av Ronja Fast valdes Linn Hyttinen till sekreterare för mötet.

5. Val av två protokolljusterare och vid behov två rösträknare för mötet

På förslag av Rebecca Bergholm valdes Alexander Blomqvist och Felix Räykkylä till

protokolljusterare och vid behov rösträknare.

6. Godkännande av föredragningslistan

Föredragningslistan godkändes utan ändringar.

7. Godkännande av protokoll från årsmöte 14.11.2023

På punkt 9 ändrades att Julia Berlin har valts till “klubbhövding” till att hon valts till

“PR-chef”.

Protokollen för årsmötet 14.11.2023 godkändes med ovannämnda ändringar.

8. Föredragning av föreningens bokslut 2023

Förslag: Ärendet bordläggs till nästa nationsmöte.

Ronja Fast föreslår att genomgången av bokslut och verksamhetsberättelsen för styrelse 23



tas upp på ett extra nationsmöte, detta gäller paragraferna 8–11. Orsaken är att bokslutet inte

lämnats in till verksamhetsgranskarna i tid för att stadgeenligt kunna behandla det på

revisionsmötet.

Beslut: Ärendena i paragraferna 8–11 bordläggs till nästa nationsmöte.

9. Föredragning av föreningens verksamhetsberättelse 2023

Förslag: Ärendet bordläggs till nästa nationsmöte

Beslut: Ärendet bordläggs till nästa nationsmöte.

10. Föredragning av verksamhetsgranskarnas berättelse

Förslag: Ärendet bordläggs till nästa nationsmöte

Beslut: Ärendet bordläggs till nästa nationsmöte.

11. Beviljande av ansvarsfrihet för den avgående styrelsen, samt behandling av andra

frågor som styrelsens och verksamhetsgranskarnas berättelser kan ge anledning till

Förslag: Ärendet bordläggs till nästa nationsmöte

Beslut: Ärendet bordläggs till nästa nationsmöte.

12. Fastställande av förslag till ny verksamhetsplan samt budget

Ronja Fast presenterade verksamhetsplanen för 2024.

Emilie Jäntti påpekade att Nylänningen ska komma 2 gånger per år, inte 4, och bloggen ska

inte fortsätta. Felix Räykkylä tyckte att Nyländska Nationens TikTok ska läggas in i

verksamhetsplanen. Rebecca Bergholm påpekade att styrelsen är ansvariga för



ekonomiförvaltningen, verksamhetsgranskarna övervakar men är inte ansvariga för den. Felix

Räykkylä påpekade också att älggasquen heter älgbalen nuförtiden.

Mötet godkände verksamhetsplanen för 2024 med föreslagna ändringar.

Jacob Österman presenterade budgetförslaget för 2024.

Rebecca Bergholm påpekade att fakturan för printkostnader inte kommit under senaste åren

och undrar om budgeten räcker eller om print jobbets priser har höjts. Jacob Österman

svarade att problemet med ett direkt beslut är att fakturan inte kommit så vi kan inte veta

exakta siffror.

Rebecca Bergholm kommenterade också att “övriga kostnader” summan låter låg, eftersom

pengarna används bland annat till licenser, därmed verkar 400€ ganska lite och budgeten

borde ökas med 1000€, till 1400€. Understödet på 1500€ borde läggas till i budgetförslaget.

Det borde också läggas till 500€ för årsfestkostnader.

Felix Räykkylä rekommenderade en egen post för IT-avgifter för hemsidan i budgeten. Detta

understöddes av Rebecca Bergholm som meddelar att vissa poster varit tomma i flera år så de

är inte nödvändiga längre och kan tas bort.

Ines Latvala berättade att vi har ett kontrakt med Kåren så vi ska se till att vi får den service

vi betalat för. Specialföreningskansliet ska städas var tredje vecka, annars ska vi genast vara i

kontakt med Kåren.

Rasmus Österlund påpekade att det i kulturfondsdelen finns sannolikhet för ökning eftersom

vi har ansökt om 4000€ och inte 2000€ som tidigare.

Mötet godkände budgetförslaget för 2024 med dessa ändringar.

13. Val av övriga funktionärer

Sara Palmgren ställde upp i programutskottet. Mötet godkände detta och valde Sara Palmgren

till funktionär i programutskottet för verksamhetsåret 2024.



14. Meddelanden

Ronja Fast meddelar att styrelsen hälsar alla hjärtligt och meddelar att årsfest veckan är på

kommande.

15. Övriga ärenden

Alexander Blomqvist undrar om statusen angående nationens interna klubbar. Dessa existerar

inte längre.

16. Mötets avslutande

Mötet avslutades klockan 18.51.

_____________________________ _____________________________

Ronja Fast, kurator 2024 Linn Hyttinen, sekreterare 2024

_____________________________ _____________________________

Felix Räykkylä, protokolljusterare Alexander Blomqvist,

protokolljusterare


